
ROKOMETAŠI KO, .INSKE SLOVANA

Uvrstitev boljša od igre
V minuli tekmovalni sezoni I. zvezne rokometne tige su igrald Kolinske

Slovana zasedli osmo meslo. Uspeh ali neuspeh?
Tako vclja poudariti, da so se morali fanljesKodeljevega prav vzadnjih

kolih minulega prvenstva pošteno potruditi, da so si zagotovili obstanek
ligi. Prvoligaška moštva, razen Dinama iz Pančeva. so bila namreč izrednu
izenačena in je šcle zmaga s Proleterjem doma Ljubljančanom zagotovill
še z druge plati. potem je zaključek prepmst: Kolinska Slovan je d o s e «
zelo solidno uvrstitev, saj si je z osmim mestom praktvno priborila nep«
sredno sodelovanje v četrtfinalu jugoslovanskega pokala prihodnje lera|

Številni rokometni privrženci, zvesti navijači Kolinske Slovana, verjetn-
v minulem prvenstvu ntso bili povseni zadovoljni z igro Ljubljančanov. Vv
preveč je bilo iger »na silo« in premalo lepo izdelanih, učinkovitih akci
ker je bila vsa pozornost Ijubljanskega moštva namenjerui prav točkan!
Polcg tega je mogoče vzrok za nekoliko slabše nastope iskati tudi v de jstvu
da je v minuli sezoni prišlo do velikih sprememb v vrstah igralcev, manjkala
je uigranost. »novinci« Kalin, Praznik, Grzentič, Lapajne so se premalo
»ujcli« s soigralci.

V upravi Ijubljanskega prvoligaša se seveda skrbno pripravljajo na novo
sezono. Prvenstvo se namreč prične 24. septembra. ko se bodo Ljubljan-
čani doma pomerili z moštvoffi Aero Celja, ki se je ponovno »prebilo« v I.
ZRL.

In kakšne so napovedi Ljubljančanov za novo tekmovalno sezono?
»Minulo prvenstvo je pokazala, da smo sposobni več, kot smo dosegli.

Naš cilj je sam vrh prvenstva lestvice. saj so si nekateri novi igralci pridobili
•potrebne izkušnje. Na Kodeljevem bo zopet dober rokomet! meni eden
najboljših ljubljanskih rokometašev Peter Mahne...
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